
PROTOKOI, NR LIX / 10
z sesji Rady Miejskiej w.Tqdrzejon'ie
odbytej w dniu 14 czetwca 2010 roku

$ lokalu Mieisko - Grninnei Biblioteki Publicznej wJEdrzejou'ie.

Ad .  1 .
O goclzinie 1405 Przewoch-ricz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otn'arl obrad.v

l.lX scs.ji l{acly Micjskiej w Jqdrzejou,'ie zwolanej w trybie ar1. 20 ust. 3 ustawy

o saprer.z4cizic grninny,m /wniosek Burn-ristrza Miasta Jqdrzejowa u' zal4czeniu do protokolui.

Przey,oc|ticz:1c-v Racly stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych iest 17 radnych;
przeu,odnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmon'ania uchwal.

przen'oclrricz4c-v zglosii kandydaturq radnego Zdzislawa Adamczyka na sekretarza obrad.

Radnr Adamczl'k r,vyrazil zgodE.
Racla Mie.jska w Jqdrzejow,ie jednogloSnie przyjqla kandydaturq radnego Zdzislawa

Adamczyka na sekretarza obrad.

Porz4dek obrad:
l. otwarcie sesji, stwierdzenie quorllm, powolanie sekretarza obrad.

2. L.lchu,ala w sprawie wyraZenia zgody na nabycie nieruchomo6ci na rzecz Ciminl"

.k;clrzc'itiu.
j. I lchri arla r,r. sprau,ie zmiarn w budzecie miasta i gminy' na 201 0 rolt.

4. l lch',vala u, sprarvie nadania nazwy Przedszkolu nr 2 w Jqdrzejowie.

5. Zan'rknigcie obrad.
Ulvag nie zgloszono.

A d . 2 .
Wiccprzcu,ocL-ricz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Racln,v Pawet Faryna powiedzial, 2e chcialby zobaczyc na mapach, kt6ra to jest

nien-rchomoS6.
Raclny Ajam Czalor zapytal, ile dochodu bylo ze zbycia mienia komutlalnego.

bo chyba wiqcej niz 180 000.
Przeu,odniczecy Rady zwr6cil uwagQ, 2e pytanie dotyczy nastqpnego ptrnkttr

porzeldkr.r obrad" a prosil o pytania dotyczqce tego punktr'r.

Racln.v Teodor Kot zwr6cil uwagE, 2e w uzasadnieniu.iest zapis. zc nieruchornoSc jest

pr737r1lczorta pocl br-rdowq boiska treningowego wraz z obiektami tou'arzysz4cynri i zapytal.

co to s4 za obiekty tou'arzyszqce.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial. 2e chodzi o bramki. Nie s4 przervidziane

u,tei chuil i  zadr-re inne przebudoLry"czy dobudowy'
iladpf ;acleusz l-esiahowski zapytal. czy Srodki na budou'E boiska treningou'ego

sq zabczpicczottc.
Burmistrz Marek Wolski przypomnial. ze w budzecie Rada przyiEla kwotq 50 000 zi

lta przygotorvanie boiska treningowego. Sq to Srodki szacunkowe i Burmistrz przewiduje.

zc wystarczy na plytg. na murawQ, odchwaszczenie, wyr6wnanie terenu i posianie trawy.

Radny Tadeusz Lesiakowski zaplrtal, czemlr w budzecie zostala przyjqta kwota

50 000. skoro to nie byla wlasnoSd gminy.



Burmistrz Marek Wolski powiedzial. 2e Io pytanie do radnych. Na pytanie radnego

Lesialiou'skiego o to. hto byl wnioskodawcE, Burmistrz odpowiedzial. z,e on. ale uie

rvieclzial. ze to nie jest wlasnoSc gminy.
Racln1' Waclarv KEdra powiedzial, 2e w chwili podejmowania uchwaiy budzetowej -

b1,la pocl.jgta uchuala przez wsp6lnotE gruntow4 o przekazaniu tej dzialki narzecz klubu pod

buciou'q bsiska srlrntowego - klub byl dysponentem tej dzialki. .iednak okazuje siE,

ze uchulla b1'lai nieulstalczaj4ca, poniewaz wlaScicielem gruntu musi byc grr-rina i gmina

rlozc irrrvesto\\'ac. L.lcl-rwala wsp6lnoty zostala zmieniona i dzialka o powierzchni 2 ha

u caloici przekatzana.iest na rzecz gmrny.
Rad13 .lanina Szreniawa zapytala, czy dzialka bEdzie ogrodzona, bo jeSli tak.

ltlgclziez pie bqclzie tam miala wstEpu, a gdy wszyscy bpdq mieli wstqp - to bardzo dobrze.

Radny Krzysztof Swietlik zapytal, czy to chodzi o boisko, na kt6rym rozgrywaly siq

zar,r ody wie.i  skich druzYn
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

oclpou'icclzial. zc boisko. o kt6rym rn6wi Pan Swietlik iest zlokalizowane na zupelnie innej

clzialce. Dotychczasowe boisko treningowe nie moze pozostawac w dyspozycji klubtl

sporto$,ego ani wsp6lnoty mieszkafc6w wsi Piaski, bo wtaSciciel siq na to nte zgadza.

D late go i stni e.j e potrzeba zlohal izowania nowego boiska treningowego.

Radny Wactar,v Kqdra dodal, ze dotychczasowe boisko treningowe jest rra prlnatnei

dzialce i 1a uzytkowanie tego boiska jest podpisana umowa z wlaScicielem dzialki. Utnou'a

\\'vgasa z koricern roku" W nowym roku klub nie dysponowalby Zadnq inn4 plyt4 niz jedr-ra

jcclrna na stacl ionie. kt6ry.jest mieniem grninnym. . lest to dzialka miqdzy jedn4 a drttg4 rzekq

za poses.i i1 Pana Kotrieczyriskiego.

Na salq obrad przybyl radny Andrzej Hatny; obrady kontynuowano przy obecnoSci l9

radnvch.

zgod.v
Za

Wiqcei uwag nie zgloszouo.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczylat projekt uchwaly'

LJr,vag nic zgioszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalE nr LIXl42Il10 w sprawie w\razetria

na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy .TEdrzejow, nastEpujqc4 iloSciq glosow:

Przecirv
Wstrzt'malo
/[ ]chn'ala nr

_ 1 6
- 0

s i Q - 2
[-lX/421/10 w zal4czemu do protokolr-r/.

A d . 3 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczrytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Adanr Czapr powiedzial, 2e dochody gminy z tytulu sprzeda?y nieruchomoSci

rvy,piosly, o r,r,iele wiEcej. Te pieni4dze le4qpozabud2etem. Radnego dziwi, ze nagle siq

l,vciqgar 181. a czelrLr nie wszystkie? Czemu tych pieniqdzy nie wprowadzii do budzetu

i p<rrizieiic'] Tah bqdziemy wyci4gac w zale'ZnoSci od potrzeb? Czy Lo nie jest lamanie ustawy

o f-rpansach publicznych i ustawy o rachunkowoSci? Radny prosi, aby bud2et byl od razu

nowelizowany, jezeli s4 dochody gminy.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e dochody s4 wiEksze, ale wyst4pil

do Przewodnicz4cego Rady Miejskie.l o zwolanie sesji nadzwycza.ine.i i uwaza. ze dochody,

ktorc s4 w te.l chwili analizowane.... To,2e war-toSi dzialki jest w1'zsza. niz planor'vano

lr,czc(nicli icszcz.e r-rie Swiadczy, ze dochody s4 zrealizowane \v innych dzialach. Trzeba

patrzcc caloSciowo na gospodarkq finansow4 gminy. Te zadania wynika.i4 z naglej s1'tuac.ii.



pspicuaz tztr-z11d Drog Wojewodzkich po rozmowach z LJrzqdem Miejskim podj4l decyzjq

o ogloszer-riu przetargu na realizacjq ul. Jana Pawla II. WarloSi tego zadania wynosi okolo
qOO OOO zl. Grnina miala zabezpteczone 100 000; warunkiem, aby oglosii przetarg bylo

zabezpieczenie finansowania na caloS6 zadania. Jest to niezbqdne, aby przetarg byl

ogloszonl. .TeTeli chodzi o przebudowE ul. Zeromskiego, przetarg jest otwarty. Czas

zwiqzania otl'rcnla t 'zamawialecym koriczy siE - byt taz przedluaony. Moana uniewaznii

pr."inrg i 1ie realizowai zadania. S4 pieni4dze i jest zam6wienie na bramki z atestem

* Z.agalu - brakr-rie 1 300 zl. Dlatego Burmistrz wystqpit z wnioskiem o sesje nadzwyczajn4

aby zealizowa6 te tzy zadania wymagaj4ce natychmiastowej reakcji. Je2eli po analizie

okaze sig, ze bEd4 pieniqdze, wydatki bEd4 analizowane spokojnie na normalnei sesji

Radna .lanina Szreniawa zapytala, czemu Burmistrz nie wpisal l4cznika Kopemika

iZerorrrsliego"przezszeS6 lat jest rozpoczgte i niedokohczone - radna prosi. zeby Burmistrz

c'lolioriczl'1.
BLrrltistrz Marek Wolski odpowiedzial. ze s4 zrobione dwa l4czlliki - nyasfaltowane.

i zapy,tzrl. w czvln rzecz. Zadaniem w budzecie jest modenrizacja ul. Zerornskiego. a nie

l r lczr t i l 'a .
\\'iceprzer,l,odnicz4cy Rady Pawel Olszak w zwiEzku z inwestycj4 ul. Zeromskiego

zapytal. jaka war-toSi byla wyceniona w kosztorysie inwestorskim i jaka.f est wartoSi oferty.

l]urr.nistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e oferla opiewala na kwotq 131. ale

;r.rricrr,az obc-i1-ror,.,ata tylko krzyzowkq Burmistrz chce to przedttt?y( o rvartoSi 30 000.

.l.Z.ti s4 potfzeblte szczegoly, to Burmistrz prosi o przerwQ. aby m6gl przynieSd dokumenty.

Radny Adam Czalor powiedzial, 2e chodzilo mu o to, aby nie bylo tak, ze s4

pieni4dze o s4 w ostatniej chwili rozdysponowane. BEdzie problem, bo jedni bqd4 siq z tym

zgadzay,a inni nie. Pieni4dzeleaapoza planem, a przych6d jest. Pow-inien on byl wci4gniEty

do planr.r linansowego. Radny chcialby, aby rozch6d byl wczeSniej przedyskutowany.

Burmistrz odpowiedziat,2e moZe powiedzie{jakie pieni4dze fizycznie wplyr-rqly:

I 000 020 zl za dzialkq na rogu KoScielnei i 3 Maja i 650 000 ze sprzedaZy teren6w

inr,r,estyc),iny,cl.r. 1'rzeba jednak wzrqc pod uwagq. 'ze przy pro.lektou'aniu budzctu byla

przl,iEia sprzeclaz dzialki na rogu 3 Maia i KoScielnej t trzeba te r6znice odj4c Ponadto

t.niiritla. przychocly i rozchody budzetu trzebamiec rozeznanie, iakie w innych dzialach s4

dochody. aby mozna bylo dysponowai czyst4 kwotq.

I)rzel,odliczacy Rady Pawet Blaszkiewicz o godzinie l4l5 pt'zenvE trwaj4c4 do

g r r r l l l l l \  l +

Burmistrz odpowiadajqc na pytanie Pana Olszaka powiedzial, ze kosztorys

inwestorski na ogloszony zakres wynosil 148 956 zl. OferIy zostaLy otwarte - pzetarg jest

nierozstrzygniqty. Byla proSba o przedluZenie terminu. Jezeli nie bqdzie pieniqdzy ttzeba

bEdzie uniewa2ni6 ptzetatg.
Wiqcej Lr\vag nie zgloszono.
Wi ceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal pro.i ekt ucl-r1valy.

Uwag nie zgloszono.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr LiXl422l10 w sprawie znrian

w buclZecie miasta i gminy na2010 rok, nastEpuj4c4 ilosci4 glosow:

Za
Przeciri,'

-  1 8
- 0

S'strzlmtrlo siq - 0
/LichuiLla nr LIX/422/10 w zal4czentu do protokoiu/.



Ad. 1.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczyta| uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal proiekt uchwaly.
IJvvag nie zg]oszono.
Racla Nlic. jska w,.Tqdrzejowie powziqla uchwalE nr LlXl423l10 r,r,spran' ie nadania

luazlvy Przedszkolu nr 2 w Jqdrzejowie, nastEpujqcqiloSci4 glos6w:
la
Przeciw

- 1 9
- 0

Wstrzyrnalo siE - 0
/tJclrwala nr LIX/423/10 w zal4czeniu do protokoiu/.

A d . 5 .
Przewodnicz4cy Racly Miejskiej w .Iqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 14u'

zarnkn4l obrady LIX sesii Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

['rr t I o k/t'lovt'ultt
'('l

Tere,slri' ilorov'sku

, l
Przev,o rczqc)

Rady Miqis v) ,lqdrze jov,ie

,r

ntgr Puu,e laszkiev'icz


